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VRAGEN AAN HET COLLEGE VAN B en W via de griffie 
 
 
De technische vragen van de gob-fractie 
 

                           1. Kunt u ons uitleggen hoe we de dekking moeten lezen?       
2. Ligt er een nulmeting op de staat van het onderhoud? 
3. Voldoet de nieuwopzet van de buitenbaan aan de wedstrijdeisen van de KNSB? 
4. Wanneer worden de resultaten van het haalbaarheidsonderzoek mbt. evt. 
aansluiting  HGN verwacht? 
5. Wat wordt bedoeld met  omslagrente? 
6. Wat houdt de 30% toeslag precies in die bij de investeringskosten vermeld staan?   
7. Zijn de zonnepanelen meegenomen voor de gehele nieuwbouw? 
8. Voldoen de 2 nieuwe sporthallen aan het programma van eisen voor ‘TOP’- 
handbal?  En blijven de huidige tribune capaciteit gehandhaafd? 
9. We missen het communicatieplan bij de stukken?  Voor gob een heel belangrijk 
item. Graag zouden we dit plan inzien. 
10. Kunt u ons vertellen welke onzekerheden de grootste impact hebben op de 
projectkosten? 
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